



安達臣瀝青
ANDERSON ASPHALT

15 years +
商界展關懷
caring company
Anderson Asphalt Company Limited
為您一貫的可靠服務

Working Together to Pave for the Future 連繫社會 開拓未來



安達臣瀝青有限公司（長江基建(集團)有限公司之全資附屬機構）成立於 1977 年，是香港建築物料供應和鋪設瀝青產品的市場領導者之一，也是瀝青路面材料和特種瀝青路面建設的持牌供應商。

Anderson Asphalt Limited (a wholly owned subsidiary of CK Infrastructure Holdings Limited) was established in 1977 and is one of the market leaders in the supplying and laying of bituminous products for the construction industry in Hong Kong, and is a licensed supplier of Bituminous Pavement Materials and Construction of Special Bituminous Surfacing.

電氣維修技工 Electrician

1. 執行電氣維修（故障排除）和預防性維護任務，確保電氣安裝和電器的正常運行
Perform electrical repair (trouble shooting) and preventive maintenance tasks on electrical installations and electrical appliances, ensure their proper functioning.
2. 根據公司需要或要求，在其專業資歷範圍內安裝新的電氣設備
Fix new electrical installation as in need or required by the company, within his/her certified capacity.
3. 確保所有設備正確且有效地運行
Ensure all equipment operates correctly and efficiently.
4. 註冊〔B〕級電業工程人員
A Registration grade “B” electrical worker

有意者請聯絡我們 Interested parties please contact us by



micheln@gich.com.hk



97461545



Personal Data collected will be used for recruitment purpose only 申請人提供之全部資料只作招聘之用